
Jaarverslag MR schooljaar 2023-2024

Dit is het jaarverslag van de medezeggenschapsraad (MR) van Basisschool de Klim Op te 
Leerdam. Dit jaarverslag is bedoeld om als MR verantwoording af te leggen over haar 
activiteiten in het schooljaar 2023-2024. 
De Medezeggenschapsraad bestaat uit 2 door de ouders gekozen ouderleden en 2 door het 
team gekozen personeelsleden. Dit waren in het schooljaar 2023-2024 Jan Willem 
Vreugdenhil (voorzitter, ouder) Celena Kilwinger  (ouder), Mariëlle van Zessen (Secretaris, 
leerkracht), Nadia Gertenaar (leerkracht)

Als leden van de MR denken en beslissen wij mee over beleidszaken om daarmee een 
bijdrage te leveren aan een plezierige, veilige, leer- en werkomgeving en kwalitatief goed 
onderwijs op onze school. De MR spreekt voor zowel ouders en leerlingen als personeel. Om 
ervoor te zorgen dat relevante onderwerpen tijdig aan bod komen tijdens MR vergaderingen is 
een jaarplanning gemaakt met focuspunten. Op de jaarplanning staan ook onderwerpen die 
aan bod moeten komen conform de Wet Medezeggenschap op scholen, zoals het 
schoolformatieplan en de schoolgids. 

De focuspunt in het schooljaar 2023-2024 waren:
• Focuspunten monitoren jaarplan CBS Klim OP
• Aannamebeleid / inclusieve school
• Christelijke identiteit school
• Veilig thuis / pesten / Pestprotocol
• Werkbelasting leerkrachten / Lesuren
• Werving nieuwe directeur 
• Het uitbouwen van een constructief kritische relatie met LOGOS (bovenschools)

Op de meeste punten hebben we positieve ontwikkelingen gezien.

In het schooljaar 2023-2024 heeft de MR 6 keer vergaderd. Op verzoek is interim directeur 
Lilian Domenie aanwezig geweest bij de eerste 3 vergaderingen, interim directeur Ariana de 
Bruin was aanwezig bij de laatste vergaderingen. Gedurende het schooljaar en buiten de 
vergaderingen om heeft de MR een paar keer (digitaal) contact gehad om lopende zaken te 
bespreken. De MR heeft plaatsgenomen bij verschillende sollicitatieprocedures voor de Klim 
Op en is Elizabeth Bronkhorst als nieuwe directeur gestart. Dit schooljaar heeft er geen ouder 
gebruik gemaakt van de openbaarheid van de vergadering. 

Als MR hebben wij het vaste voornemen om ook het komend schooljaar kritisch opbouwend 
te kijken naar alles wat ons wordt voorgelegd. Denkt u dat er een bepaald onderwerp op de 
agenda van de MR moet komen, dan horen wij dat graag. 

Leerdam, oktober 2024 Namens de MR van basisschool de Klim Op, Jan Willem Vreugdenhil 
(voorzitter)


